
 

Bestyrelsesmøde  13. maj 2024 

Tilstede: Christopher Kaas Ibsen, Christian Heetkamp, Kåre Knudsen, Klaus Smærup-Ottesen, Mia 

Forsling, Anne Louise Hyldgaard, Stine Sandstrøm Christensen, Dan Autzen, Rasmus Klingenberg, 

Louise Helt 

 

Dagsorden 

1. Økonomi 

2. Orientering fra Sportsudvalget 

3. Øvrigt 

 

Ad 1 Økonomi 

Kåre lavede et oplæg omkring økonomien. 

Vi talte om, hvor vi kan finde ekstra indtjening og hvor vi kan skære i omkostningerne. 

Vi mangler en indtægt på 250.000 kr. 

Kan vi beholde Philip som ansat. 

Der skal arbejdes på bedre budgetter for sponsorater, kiosk, tøj, cups og camps 

Ad 2 Orientering fra Sportsudvalget 

I forhold til Hvidovre samarbejdet, hvor meget skal vi have fra Hvidovre til trænerudgifter og 

hvordan får vi samarbejdet på skinner. 

 

Ad 3 Øvrigt 

Vedr. ekstra skøjtehal er vi i dialog med nogle, der kunne have gode kontakter til kommunen. 

Der arbejdes videre på e samarbejde med Kalvebod Fælled Skole. 

Klubkodeks skal sættes op i omklædningsrum. 

Vi har på GF besluttet at oprette en floorballklub i Falcons. 

 

 


